
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering.  

Dankwoord voor dhr. Van Eck voor zijn inzet de afgelopen 4 jaar als coördinerend 
secretaris voor de VRT. Dhr. Van Eck stopt in deze functie per 1 januari as. en wordt 
opgevolgd door dhr. G. de Haan. 

 

   

B Mededelingen  

  Voorzitter:  

- Maakt melding van de dag van de Veiligheidsregio 19 maart 2015 in Twente. 
Een interessant programma en hij beveelt een ieder aan te komen. 

Dhr. Wevers: 

- Voor een ieder ligt als cadeau een uitgave van het blad Quest op tafel. Deze 
uitgave is gemaakt voor brandweer Nederland en gaat mee in de verspreiding 
van de reguliere editie. Ieder brandweerkorps in Nederland presenteert zich in 
het blad. 

- Meldt dat TSC 2
e
 is geworden bij de Don Berghuijsaward. Het project De-

escalatie Eindhoven heeft gewonnen.   

 

    

C Besluitenlijst 3 november 2014  

  Vastgesteld.  

    

D Ingekomen stukken  

  Conform voorstel besloten.  

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Twente Safety & Security 

Dhr. Hofland geeft een toelichting op het voorstel. 

Dhr. Cazemier geeft aan er van uit te gaan dat er geen verdere public funding 
noodzakelijk zal zijn. Dhr. Hofland legt uit dat getracht wordt de risico’s voor de VRT 
zoveel mogelijk af te dekken. De setting waarin eea gaat gebeuren komt later aan de 
orde, waarbij een publiek-private samenwerking heel goed aan de orde zou kunnen 
zijn. Dhr. Cazemier geeft aan akkoord te gaan indien de VRT behoudens het gevraagde 
bedrag, niet verder financieel bijdraagt. Dhr. Hofland merkt op dat hoever de VRT risico 
moet nemen hier ter discussie staat. De verdere inzet van de VRT is onderdeel van de 
zoektocht. Dhr. Urlings geeft aan akkoord te gaan indien besloten wordt slechts 
éénmalig het bedrag van 500.000 euro beschikbaar te stellen. De vergadering is het 
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hiermee eens. 

Conform voorstel besloten. 

 2 Invulling taakstelling efficiency 2016-2019 

Dhr. Hofland ligt toe dat in het DB uitvoerig bij dit voorstel is stilgestaan. Er wordt nu 
gekeken middels een soort van second opinion hoe we er voor staan. Zakken we niet 
door het ijs?  

Dhr. Wevers geeft een toelichting op het voorstel adhv handouts. De voorstellen 
hebben een doorwerking naar de verschillende kazernes.  

Dhr. Cazemier prijst de wijze waarop het management van de brandweer dit heeft 
aangepakt. Hij weet dat het geen eenvoudige operatie is. Het is echter wel 
noodzakelijk. Hij weet hoe gevoelig eea ligt. Mevr. Raven geeft aan het hiermee eens te 
zijn. Zij vraagt hoe het kan dat de kosten voor de brandweer sinds het jaar 2000 
ongeveer verdubbeld zijn. Dhr. Schouten vraagt waarom de bedragen met betrekking 
tot de afschaf van voertuigen niet hoger zijn. Dhr. Wevers licht toe, dat er nu materieel 
afgestoten wordt. Dat gebeurt in de rest van het land ook, en dat druk de prijzen. De 
voertuigen gaan niet direct weg; er vindt een goede herverdeling plaats, oa op basis 
van levensduur. Oudere voertuigen blijven op reserve achter de hand. Op de 
verdubbeling van de kosten heeft al een landelijke analyse plaatsgevonden: eea komt 
grotendeels voort uit gewijzigde wet- en regelgeving (arbeidstijden en 
pensioenregeling).  

De voorzitter geeft zijn complimenten voor het realiseren van dit hoge bedrag en dank 
voor het uitvoeren van de opdracht. De vergadering is akkoord met het voorstel en het 
eerste kwartaal 2015 komt de second opinion aan de orde. 

Conform voorstel besloten. 

 

 3 Risicomanagement reserves en voorzieningen 

Dhr. Hofland geeft een toelichting. Dit voorstel is samen met de gemeentelijk adviseurs 
tot stand gekomen. Wat we nu voorstellen is niet overdreven hoog. Na verloop van tijd 
kunnen we altijd weer evalueren. Dhr. Gerritsen geeft aan er niet voor te voelen de 
voorgestelde stap te zetten. Wat hem betreft geen weerstandsvermogen. Mevr. Nauta 
vraagt wanneer het plan komt, waar in het stuk naar verwezen wordt. Dhr. Urlings geeft 
aan een weerstandsratio van 1,0 veel te hoog te vinden. Wat hem betreft zou 0,7 veel 
beter zijn, waarbij 0,5 de ondergrens is. Een ratio van 1,0 zie je voornamelijk bij 
instellingen die redelijke liquiditeits- en solvabiliteitsrisico’s lopen, en dat is bij de VRT 
niet aan de orde. De voorzitter geeft aan namens Hengelo hetzelfde in te brengen. 

Dhr. Hofland merkt op géén weerstandsvermogen geen goede optie te vinden. Het is 
een academische discussie hoe hoog de ratio zou moeten zijn. Op advies van de 
gemeentelijke adviseurs is voor een ratio van 1,0 gekozen. Hij geeft aan zich ook te 
kunnen vinden in een ratio van 0,7 en dan over 2 jaar te bekijken of deze hoger of lager 
moet zijn.    

 

 4 Nazending accountantsverslag 

Conform voorstel besloten. 

 

 5 Uniformering multi evenementenkader 

Conform voorstel besloten.  

 

 6 Overeenkomst Nederlands Rode Kruis en VRT 

Conform voorstel besloten. 

 

 7 Herziening besluit proces registratie schade 

Conform voorstel besloten. 

 

 8 Landelijke visie zorgcontinuïteit 

Conform voorstel besloten. 

 

 9 Invulling vacatures AB en DB 

Dhr. Robben geeft aan eraan te hechten dat àls er een Koninklijk Besluit komt, het AB 
eerst serieus gehoord wordt. Dhr. Hofland geeft aan het goed te vinden dat de raad van 
Enschede eea meegegeven wordt tav veiligheid in het profiel van de nieuwe 
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burgemeester. Dhr. Urlings merkt op het prettig te vinden dat hij een mooie portefeuille 
ontvangen heeft ( verdeelsystematiek financiering VRT) . Hij wil zijn waarnemende 
periode graag gebruiken om dit dossier tot een goed einde te brengen. Hij vraagt begrip 
voor het feit dat het een lastige kwestie is. 

Conform voorstel besloten, met toevoeging van de opmerking van dhr. Robben.   

    

F Ter kennisgeving   

 1 Benoeming nieuwe coördinerend gemeentesecretaris  

    

G R  Rondvraag  

  Dhr. Welten : 

- Geeft aan dat de pilot project spoor Borne goed verlopen is. De uitkomsten zijn 
zeker bruikbaar voor andere gemeenten en ook andere projecten. Hij geeft 
aan nog een memo hierover te verwachten welke naar het AB gaat.  

Dhr. Van Eck: 

- Bedankt een ieder voor de samenwerking de afgelopen jaren en wenst allen 
veel succes toe voor de komende jaren. De voorzitter dankt dhr. Van Eck 
nogmaals voor zijn goede inzet in de afgelopen jaren.    

 

    

H Sluiting  

   

 


